
  

BAŞLIK  

 Eczacılık Fakültesi Birim Danışma Kurulu Toplantısı 

  

 GÜNDEM MADDELERİ  

1.   Danışma Kuruluna Başkan Seçilmesi 

2.   Eczacılık Fakültesinin Gelişmesi İçin Görüş ve Öneriler (Bağış ve Hibeler) 

3.  Covid-19 Sürecinde 2021-2022 Yılında Derslerin Nasıl İşleneceği 

 

KAPSAM  

13.09.2021 tarihinde saat 15:00’te Süleyman Demirel Üniversitesi Eczacılık Fakültesi Birim 

Danışma Kurulu Üyeleri ile Zoom Platformu üzerinden online düzenlenmiştir. Toplantı kayıt altına 

alınmış olup, ekte toplantıya ilişkin fotoğraf sunulmuştur.  

Toplantının açılış konuşmasını Dekan Prof. Dr. Mustafa YILDIZ gerçekleştirmiştir.  

 Toplantı gündeminde Danışma Kuruluna Başkan Seçilmesi ve Eczacılık Fakültesi’nin Geliştirilmesi 

yönünde üyelerin görüş ve önerilerinin alınarak tartışılması ve Fakülte Laboratuvar alt yapısının katkı 

sağlayabilecek olası kurum ve kuruluşlar hakkında görüşler paylaşılmıştır. Ayrıca devam eden 

pandemi sürecinde derslerin işleniş şekillerinin ve öğrenci laboratuvar pratiklerine yönelik dikkat 

edilmesi ve uygulanması gereken hususlara ilişkin öneriler paylaşılmış olup toplantı Dekan 

Yardımcıları Dr. Öğr. Üyesi Sıla GÜLBAĞ PINAR ve Dr. Öğr. Üyesi Yalçın ERZURUMLU’nun da 

katılımlarıyla devam etmiştir. 

 

Üniversitemiz Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı’nın 02.07.2020 tarih ve E-75062684-060.09. 

E.76768 sayılı yazıları ile fakültemiz bünyesinde ‘’Süleyman Demirel Üniversitesi Danışma 

Kurulları ve İşleyiş Esaslarına İlişkin Yönerge Kapsamında’’ Birim Danışma Kurulu oluşturulması 

istenilmiştir. İlgi yazı ile danışma kurulları üyeleri tanımı yapılmış olup: Üyelerin, İş dünyası, kurum 

ve kuruluşlar, mezunlar ve diğer paydaşlardan oluşabileceği bildirilmiştir. Fakültemiz birim danışma 

kurulu 03.09.2020 tarihinde oluşturulmuş idi. İkinci toplantısını Zoom Platformu üzerinden online 

toplantı olarak  ‘’Süleyman Demirel Üniversitesi Danışma Kurulları ve İşleyiş Esaslarına İlişkin 

Yönerge Kapsamında’’13.09.2021 tarihinde güncellenmiştir. 

Gündem Maddesi 1- Birim Danışma Kurulu’na Başkan Seçilmesi: 

13.09.2021 tarihinde Eczacılık Fakültesi Danışma Kurulu’na Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 

Mustafa YILDIZ başkan seçilmiş ve aşağıda isimleri geçen üyelerin aynen devamına karar 

verilmiştir. Başkanın görev süresi 1 (bir) yıl üyelerin görev süresi ise 2 (iki) yıl olarak yönergenin 7. 

maddesi uyarınca belirlenmiştir. 

  

ECZACILIK FAKÜLTESİ BİRİM DANIŞMA KURULU 

1-Prof. Dr. Mustafa YILDIZ                   Başkan 

2-Ecz. Erdoğan ÇOLAK                         Türk Eczacılar Birliği Başkanı (Üye) 

3-Dr. Ecz. Harun KIZILAY                    Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu İlaç ve 

Eczacılık Başkan Yardımcısı  (Üye) 

4- Ecz. Ramazan Ziya ÖRMECİ             Serbest Eczacı (Üye) 

5-Ecz. Saygın GARĞIN                          Türk Eczacıları Birliği Saymanı (Üye) 

6-Prof. Dr. İffet İrem TATLI ÇANKAYA  Hacettepe Üniversitesi Eczacılık Fakültesi 

Farmasötik Botanik Anabilim Dalı Başkanı 

(Üye) 

 

  

SÜLEYMAN DEMİREL  

ÜNİVERSİTESİ   

Eczacılık Fakültesi 

Birim Danışma Kurulu Toplantısı 

 

Toplantı No  2  

Toplantı Tarihi  13.09.2021  

Toplantı Yeri  ZOOM 

Katılımcı Sayısı  8  



 

Gündem Maddesi 2: Eczacılık Fakültesinin Gelişmesi İçin Görüş ve Öneriler (Bağış ve 

Hibeler) 

 Birim Danışma Kurulu güncellendikten sonra Başkan Prof. Dr. Mustafa YILDIZ Fakültenin eğitim- 

öğretime hazırlanması için gereken akademisyen kadrosunu, cihaz alt yapısı öğrenci ve araştırma 

laboratuvar sayısı ve iç donanımı hakkındaki çalışmalardan bahsetti. Öğretim üyesi kapasitesinin 

hemen hemen her anabilim dalında asgari sayıda oluştuğunu, Klinik Eczacılık Anabilim Dalında 

öğretim üyesi bulunmadığını fakat bir adet araştırma görevlisi alımı yapıldığını, Marmara 

Üniversitesi Eczacılık Fakültesinde doktora yaptığını Prof. Dr. Mesut SANCAR ile çalıştığını diğer 

anabilim dalları olan Farmasötik Kimya, Eczacılık Teknolojisi, Farmasötik Botanik Anabilim 

Dallarında da araştırma görevlisi alımı yapılarak Fakülteye bu şekilde öğretim üyeleri yetiştirilme 

yoluna gidildiği konusuna vurgu yaptı. Fakültede Laboratuvar sayısının iyi bir rakama ulaştığı fakat 

cihaz donanımının Rektörlüğün katkıları ile tamamlanmaya çalışılmasına rağmen yeterli düzeye 

ulaşmadığını vurgulayarak bu konuda kaynak arayışı içerisinde olduğunu ve ilgili kurum ve 

kuruluşlardan edinebileceğini hibe kabul edilebileceğini ve bu hususta üyelerin görüş, önerileri ve 

desteklerini beklediğini açıkladı. 

Danışma Kurulu Üyeleri konuya ilişkin yardıma hazır olduklarını ihtiyaçların listelenerek iletilmesini 

takiben gerekli çalışmalarının yürütüleceğini ifade ettiler. Toplantıda bağış ve hibe konusunda 

Fakültemizin fayda görebileceği bazı firma isimleri önerdiler: Bunlardan Novajenik Firması, Nobel 

Firması (Eda GÖKBULUT), Atabay Firması (Doğan Bey), ayrıca İlaç Endüstrisi İşverenler Sendikası 

(Savaş MALÇOK Sendika Başkanı) ile bağlantı kurulabilir ve yine Tarım Orman Bakanlığı ile 

kimyasallar konusunda bağlantı kurulabileceği önerisinde bulundular. Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. 

Üyesi Sıla GÜLBAĞ PINAR, bağış ve hibe için Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Yalçın 

ERZURUMLU Hoca ile baya mesai harcıyor ve bu konu üzerinde sıkı çalışıyoruz birkaç firma 

yardım edecek ama daha da yardıma ihtiyacımız var vurgusunu yaptı. Üyeler konuya ilişkin tüm 

gayretleriyle yardımda bulunacaklarını belirttiler.   

Gündem Maddesi 3- Covid-19 Sürecinde 2021-2022 Eğitim-Öğretim Yılında Derslerin Nasıl 

İşleneceği: Üyeler Eczacılık mesleğinde pratiğin çok önemli olduğunu özellikle meslek derslerinin 

pratiklerinin mutlaka iyi verilmesi gerektiğini belirttiler, bu derslerden; Farmakoloji, Farmasötik 

Teknoloji, Farmasötik Kimya, Farmasötik Toksikoloji ve diğer branş derslerinin öneminden 

bahsettiler. Üyelerden Prof. Dr. İffet İrem TATLI ÇANKAYA Hacettepe Üniversitesi Eczacılık 

Fakültesinin Covid-19 sürecinde derslerin %40’a kadar uzaktan eğitimle geri kalanın yüz yüze olacak 

şekilde yapılacağını 150 kişilik amfilerin daha çok kullanılacağını, kalabalık derslerin online derslere 

çevrilebileceğini belirtti. Seçmeli derslerin sayısının azaltılabileceğini ama mutlaka müfredatta yer 

alması gerektiğini, branş derslerinin pratiklerinin çok önemli olduğunu, çok fazla ders açılması yerine 

multidisipliner yaklaşımda olunması gerektiğine vurgu yaptı. Cihaz desteğine ilişkin olarak ilgili 

firmalarla anlaşarak görüşmeler sağlanması gerektiği ikili mütabakat yolu ile bağış sağlanması yoluna 

gidilmesinin faydalı olacağını belirtti. Ayrıca Hacettepe Üniversitesi Eczacılık Fakültesinin 

altyapısına incelemelerde bulunacağını ve ihtiyaç fazlası ekipmanların ve malzemelerin SDÜ 

Eczacılık Fakültesi öğrenci laboratuvarında kullanmak üzere destek olunabileceğini kaydetti.  

 Üyelerden Dr. Ecz. Harun KIZILAY, pandeminin Tıp Fakülteleri, Diş ve Eczacılık Fakültelerini çok 

olumsuz etkilediğini öğrencilerin pratiklerini eksiksiz şekilde almalarının sağlanmasının gerekliliğine 

vurgu yaptı. Fakültemizin ihtiyaçlarının kalem kalem çıkarılmasını ve bildirilmesini sonrasında 

meslek örgütleri ile iletişime geçerek gerekli destek arayışına katkı sağlayacağını iletti.   

 Üyelerden Ecz. Ramazan Ziya ÖRMECİ ve Ecz. Saygın GARĞIN, SDÜ Eczacılık Fakültesi’nin 

ihtiyaçlarının firmalardan bağış ve hibe yoluyla sağlanması hususunda gerekli yardımın yapılmasına 

ilişkin katkı sağlayacaklarını ifade ettiler.                             

 Toplantı Dekan Prof. Dr. Mustafa YILDIZ’ın üyelere teşekkür mesajları ile son buldu. Üyelerle 

mevcut durum değerlendirmesi yapılmasının  fakültesi adına  çok ümit verici olduğunu, kıymetli 

üyelerin görüş, öneri ve desteklerini çok önemsediğini bildirip teşekkürlerini sundu.  



  

     Raportör 

 Havva OĞUZTÜRK 

                                                                                                             Fakülte Sekreteri 

  

 TOPLANTI FOTOĞRAFLARI  

  

  

 
  

  

  

  

  


